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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i

kérdést kívánok intézni a Belügyminisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s

minisztérium vezetőjéhez

„Bezárják a kiskapukat? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Családok támogatásáról szóló törvény változása következtében, üdvözlend ő módon, az
iskoláztatási támogatás, leánykori nevén a családi pótlék szüneteltetésére kerül az olyan
tanköteles korú gyermekeknél, akik 50 óra igazolatlan hiányzással rendelkeznek . Az irányt
jónak tartjuk, mert jogos társadalmi elvárás, hogy a szülő ilyen esetben ne kapja azt a
támogatást, amit pont a tanköteles gyermek nevelésének segítésére kap .
Természetesen ezt a változást is, mint minden szakterületemhez tartozó változást,
monitoroztam a „végeken”, vagyis, ha jegyzői hivatalban, gyámhatóságon, vagy oktatás i
intézményben jártam, minden esetben megkérdeztem, hogy a törvényalkotó szándéka hogya n
érvényesül a végrehajtásban .
Több iskolában is a feltett kérdésre azt a választ kaptam, hogy sajnos, nagyon sok esetben, a z
orvosok, akár utólag is, de igazolják a gyermek hiányzását . Nyugat Magyarországon az oka
főleg a nemtörődömség, ugyanis a doktornak ez „nem kerül semmibe”, miért ne tenné meg a
betege kedvéért . Ezzel szemben kelet Magyarországon nagyon sok esetben a félelem lehet a
motivációs tényező , ugyanis ismerve a tanköteles fiatal kiterjedt családját, az orvos nem i s
mer mást tenni, mint hogy kiadja az igazolást a hiányzás idejére .
A másik markáns réteg, akinél nem a kiskapuk, hanem a szülői nemtörődömség
következtében nem ér el eredményeket az új rendszer . Ez a csoport nem más, mint a jómódú
szülők elhanyagolt gyermekei, akiknél nem csak a kies ő pótléknak, a család vagyoni viszonya
alapján, de még a befizetendő bírságnak sincs jelentősége .



Természetesen a szülő-gyermek kapcsolat, főleg ezekben az esetekben, elég nehezen
kezelhető kívülről, de az orvosi igazolásokkal kapcsolatban megállapítható a kormán y
kompetenciája, hogy egy alapvetően támogatandó rendszert hatékonyabbá tegyen

Tisztelt Miniszter Úr !

Tervezi-e a Kormány az általam is észlelt problémák kezelését?
Felügyeleti csatornáit kihasználva a Kormány, illetve a Minisztérium tervezi-e a z
említett igazolások kiszűrését, illetve felszámolását?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2013 . április 29 .

Tisztelettel :

Vágó Sebestyén

Jobbik


	page 1
	page 2

